
 
 

Protokoll 2013-12-08 
Styrelsemöte Bollnäs Bridgeklubb  

 

Närvarande styrelsen: Frånvarande: 
Marie Svensson MSV 
Kjell Holmgren KHO 
Urban Björklund UBJ 
Sara Svanered SSV 
Pierre Winberg PWI 
Malin Helin MHE 
Daniel Eriksson DER (suppleant) 

Birgitta Nordlund BNO (suppleant) 

 

 

 § 1 Mötets öppnande 

Ordförande MSV hälsade alla deltagare välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 § 2 Val av mötessekreterare 

UBJ valdes till mötessekreterare. 

 § 3 Föregående protokoll 

Föregående styrelseprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 § 4 Ekonomi 

KHO redovisade för klubbens ekonomi. Kassan stabil med ca 45 000 kr efter att ett nytt 

Bridgematesystem har införskaffats. Ytterligare 7 000 kr på väg in dels från försäljning av gamla 

systemet och dels från sponsorer av BM2. 

 § 5 Verksamheter 

1. Tävlingsverksamhet 

 1.1 Ersättning tävlingsledare 

  Styrelsen beslutade att vid ersättning skall utgå med 500 kr till klubbens egna Steg2 och Steg3 

  tävlingsledare som både har tävlingsansvaret när klubben arrangerar en- eller tvådagstävlingar 

  med silverstatus och ej deltar själv i tävlingen. 

 1.2 Silvertävlingar 

  Ändringar/kompletteringar sedan föregående styrelsemöte:  

  Bollnäsbarometern 2014-01-25, MSV ansvarig, PWI TL.  

  Avslutningssilver 2014-05-03, PWI ansvarig. TL utses senare. 

 1.3 DM-lagkval 

  Styrelsen beslutade att samtliga lag med spelare som representerar Bollnäs BK och som vill 

  delta i DM-lagkval 8 februari får distriktsavgiften på 600 kr ersatt av klubben och behöver 

  endast betala 50 kr/spelare i bordsavgift + fika. 

 1.4 Bridgeweekend 2014 

  Styrelsen gav UBJ i uppdrag att undersöka lämplig helg för arrangemanget. Styrelsen 

  diskuterade även olika upplägg, inga besluts togs. 



 
 

2. Nybörjarverksamhet 

  MSV informerade om kommande verksamhet. Bl.a. togs idéer om marknadsföring på bibliotek 

  och marknader upp. 

3. Instruktioner 

  Styrelsen beslutade att en pärm med instruktioner för tävlingar skall tas fram. MSV fik i 

  uppdrag att påbörja arbetet. 

 § 6 Övriga frågor 

Inga övriga frågor togs upp. 

 § 7 Nästa styrelsemöte 

Styrelsen beslutade att inget nytt styrelsemöte kommer att hållas före årsmötet men skulle behov 

uppstå kan MSV kalla till möte. Årsmöte bestämdes till söndag den 23 februari i samband med DM-

Parkvalet och klubben bjuder samtliga på smörgåstårta. 

 § 8 Avslutning 

Ordförande tackade samtliga deltagare och förklarade mötet härmed avslutat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bollnäs 2013-12-08 

 

 

Sekreterare   Justeras 

 

 

Urban Björklund  Marie Svensson 


